
SAK 60/14 OPPSTARTSMØTE - HARALDS VEI 1 - HASLE SKOLE 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  

• Bydel Grünerløkka er positiv til at det settes i gang en prosess med ønsket mål om 
større elevkapasitet ved Hasle skole. 

• Bydel Grünerløkka erfarer at mange moderne skolebygg har for dårlige dagslysforhold 
i undervisningslokalene. Bydelen anbefaler derfor at de nye bygningene planlegges 
slik at tilgangen på dagslys blir tilfredsstillende i hele undervisningslokalet i alle 
undervisningsrom. 

• Det er stor mangel på idrettshaller i Bydel Grünerløkka. Bydelen anbefaler derfor at 
eventuelle undervisningslokaler for kroppsøving planlegges så store som mulig og slik 
at de kan leies ut til idrett når skolen er stengt. 

 


